Appendix 2

Confirmation Notice
 (for participating group)

.                                    (Name of the group in print) 
from (country or region)                         will participate in the 15th Yangqin World Congress held by China Conservatory and Hefei Municipal Government in Hefei, China, on October 26-30, 2019. 
Attached is the list of names with relevant information of the group.
                              
Signature of the group leader                
                             Date                    





How we use your Data: We only use your information in order to organise the event. Please see https://www.cimbalom.org/data-privacy/ to read our privacy policy.

                                                                   
附件2

回函
[bookmark: _GoBack]（港澳台参会团体填写）

                                                      （团体名称）
来自             （地区）同意于2019年10月26—30日参加在合肥由中国音乐学院和合肥市政府主办的第十五届世界扬琴大会。
附团员名单及相关信息表。

                             领队签名                    
                             日期                        




您填写的个人信息仅用于筹办大会，请参阅世界扬琴协会网站 （https://www.cimbalom.org/data-privacy/）上关于隐私保护的规定。
